
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně  
ze dne 25. 10. 2006 

 
Přítomno: Mgr. Irena Armutidisová, sl. Kristýna Cílková, Petr Dub, DiS.,  

doc. ak. soch. Michal Gabriel, prof. ak. mal. Martin Mainer, ak. mal. Vladimír Merta,  
Mgr.Veronika Psotková, prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc.,  
ak. mal. Margita Titlová 

Omluven: sl. Zuzana Musilová 
Nepřítomen: doc.Mgr. Jana Preková  
Hosté: PhDr. Jana Spoustová 
 
 
 
Program: 
 
1.  Schválení programu (doc. Gabriel) 
2.  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT  ze dne 27. 9. 2006 (doc. Gabriel) 
3.  Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně (p. Dub,DiS., PhDr. Spoustová) 
4.  Děkanské volby (Mgr. Armutidisová, prof. Sedlák) 
5.  Dlouhodobý záměr FaVU VUT Brno – doplnění (Mgr. Fajnor) 
6.  Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá) 
7. Stanovení následujícího termínu zasedání AS (doc. Gabriel) 
8.  Různé 
 
 
Ad 1. 
AS schválil program řádného zasedání AS FaVU VUT. 
Hlasování: 
Pro: 7; proti: 0; zdr.: 1 
 
Ad 2. 
Prof. Sedlák upozornil na chyby v minulém zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 27. 9. 2006:  
Bod č. 6  - Zpráva o hospodaření – vyčerpáno celkem 65,91 bylo opraveno na 36 %. 
Bod č 8 – odr. 3 – zastoupeni 3 učitelé – bylo opraveno  na všichni učitelé. 
   - výstava je myšlena jako příklad tvorby 2 generací – bylo opraveno na …jako 
generační průřez 
P. Dub upozornil na typografické chyby v minulém zápise  a v bodě č. 5, odr. 2 – dr. Klíma je 
opraveno na prof. Klíma. 
 
Na AS se dostavila ak.mal. Margita Titlová. 
 
Schválení opraveného zápisu ze zasedání AS ze dne 27. 9. 2006: 
Hlasování: 
Pro: 8; proti: O;  zdr.: 1 
 
Ad 3. 
Dr. Spoustová a p. Dub seznámili senát s informacemi z AS VUT Brno: 
- nastala nepříznivá situace pro FaVU v otázce navýšení koeficientu.  Rektor VUT se setká 
s ministryní školství k řešení tohoto problému. 
- doc. Münsterová se na AS VUT  zmínila o neúčasti  zástupce za FaVU VUT na konferenci s názvem 
„Kde končí věda a začíná umění a naopak“,  pořádané AVU v Praze  
- dle rozhodnutí kvestora lze pro tento rok přidělené finanční prostředky převádět do příštího roku. 
- AS FaVU doporučuje vedení  propagaci FaVU na středních školách 
 



Ad 4. 
AS FaVU navrhuje členy návrhové a volební komise: 
prof. Jan Sedlák, Mgr. Irena Armutidisová, sl. Kristýna Cílková, Mgr. Veronika Psotková 
Hlasování: pro: 5; proti: O; zdr. 4 
Návrh byl schválen. 
 
Volba předsedy návrhové komise: 
Komisí byl navržen na předsedu prof. Jan Sedlák. 
Hlasování: pro: 3; proti: 0; zdr. 1 
Návrh byl schválen. 
 
AS schvaluje předložený volební harmonogram v tomto znění: viz příloha č. 1 
 
Usnesení AS: 
V případě, že některý z členů AS bude navržen na kandidáta na funkci děkana, senát doporučuje, aby 
se volby vzdal. 
Hlasování pro schválení volebního harmonogramu a usnesení AS FaVU. 
Pro: 8; proti: 0; zdr: 1  
 
Ad 5. 
AS schválil návrh bodu 3 a bodu 1 a 5 (viz příloha č. 2) na doplnění do Dlouhodobého záměru FaVU 
VUT Brno. 
Hlasování: pro: 8; proti: 0; zdr.: 1 
 
Ad 6. 
Vzhledem k nepřítomnosti Mgr. Bílé z důvodu služební cesty nebyl tento bod projednáván. 
 
Ad 7. 
AS schválil termín příštího zasedání AS FaVU VUT na 22. 11. 2006 ve 13.00 hod.  
Hlasování: pro: 8; proti: O; zdr.: 1 
 
Ad 8. 
Mgr. Psotková informovala AS o stížnosti ze strany studentů týkající se úrovně přijímacích zkoušek 
do magisterského studia. 
Na toto téma proběhla v AS diskuse. Studenti shromažďují data, na která budou moci pedagogové 
reagovat.  
 
 
 
 
  
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval: doc. ak.soch. Michal Gabriel 


